

LA BIOSTHETIQUE®

PARIS

Scalp care

THE CULTURE OF TOTAL BEAUTY

*The combination of life
and beauty, bios and
aesthetics. The combination
of the latest research
and natural ingredients.
Individual for every
kind of skin and every
kind of hair.*

*That is what we are
striving for.*

LA BIOSTHETIQUE®
PARIS



METHODE SENSITIVE Relaxing Scalp Treatment

Active ingredients are used to reduce the scalp's susceptibility to irritations, the <<complete healing>> of severely irritated areas of the scalp is promoted through anti-swelling and anti-inflammatory properties, permanent use makes the scalp increasingly resistant, restores the scalp's normal condition quickly

Active Ingredients:

“ Cationic - active Polysaccharide from Guar Bean, Willowherb Extract, Incense Extract ”

紫草舒缓抗敏疗程

舒缓敏感头皮所出现的发红及过敏情况，根治头皮发炎区域，活性成分减少细胞对过敏信息传递，加强头皮自我防御能力，舒缓外来致敏原造成的影响，令头皮重回正常的生长环境

系列主要活性成分：

“ 瓜爾豆，紫草，柳蘭 ”

METHODE SENSITIVE

Relaxing Scalp Treatment

紫草舒缓抗敏疗程

Scalp Care
头皮护理

1. Prepare 准备



Peeling Apaisant

Cleanses and removes dead skin cells, alleviates irritation and itching, prevent inflammation and redness with anti-bacterial properties.

零敏淨屑去角質凝膠

中和汗液中的刺激成分，使細胞新陳代謝回復正常，草本萃取對頭皮產生收斂效果

2. Wash 洗发



Shampooing Lipokerine E

Mild and gentle cleansing for scalp and hair . Normalises the scalp environment, alleviates irritation and redness . Lipoamino acids work actively to reconstruct damaged hair.

舒缓抗敏洗发露

活性维生素 B5 可愈合头皮发炎，温和洗净并有效舒缓头皮不适，防止头发静电，使头发容易梳理

3. Treatment 护疗



Lotion Ergines E

Immediately alleviates irritation and redness, and quickly normalises the scalp condition . Improves scalp's resistance and reduces scalp's susceptibility to irritation .

舒缓抗敏头皮精華 E

根治头皮发炎区域，加强头皮自我防偽能力，立即给予温和修护，使头皮迅速回复正常

4. Soothe 舒缓



Visarome Dynamique E

Intensively soothes and relaxes the scalp, relieves tension, and removes blockages in the metabolic process . Boost the scalp's natural function, and improves scalp condition for hair growth.

舒缓抗敏头皮精油 E

根治头皮发炎区域，加强头皮自我防偽能力，立即给予温和喜欢，使头皮迅速回复正常



The production

Every bottle, every tube, every drop:

Quality is about perfection. That is the purpose of our research. That is our method of production. With a focus on each individual product whilst respecting ecological conditions. Consequently, La Biosthétique represents the latest findings in dermatology and biochemistry, intensively tested in laboratories and in practice — natural, effective, beautiful.

About La Biosthetique



Founded in the 1950s, *La Biosthetique* has an international reputation for premium quality, luxury products, innovations and the development of international Hair and Beauty trends.

The *La Biosthetique* philosophy stems from the discovery of the physiological connection between hair and skin by biochemist, Marcel Contier. Our scientists use this concept together with the most up-to-date findings on cosmetics and dermatology to develop first class products. Each product is carefully created and blended with high quality raw materials and are subjected to the strictest tolerability and efficacy tests at European University Clinics to ensure they are safely created without testing on animals.

起源自1950年代的法國巴黎，*La Biosthetique* 以頂級質素和尊貴產品深得全球專業美容師和髮型師信賴，對國際髮型、美容潮流發展舉足輕重。獨特品牌理念源於生物化學家 *Marcel Contier* 發現頭髮與皮膚之間的生理連繫。每件產品皆以先進的生物科技研究及突破性的科研成果，配合最優質之天然材料而生產，並通過歐洲大學診所嚴格的耐受性及成效測試，以確保最佳的安全性及效能，絕無任何動物測試，成功創造出高效的美容產品。

The Culture of Total Beauty

La Biosthetique believes "Beauty" is a total concept. We continue to develop products for face, scalp, hair and body to provide comprehensive care programs for you to experience "The Culture of Total Beauty".

La Biosthetique 相信「美」是全方位的概念，故研發出各種肌膚、頭皮、頭髮、身體等等之護理產品，提供了全面的呵護，貫徹 *The Culture of Total Beauty*。

Exclusive Distributor : **NEKDERX** Sdn Bhd (242577-W) Tel : 03 - 7726 8733

East Malaysia Sub - Distributor : **UNI BEAUTY ENTERPRISE SDN BHD** Tel : 088 - 230776

 La Biosthetique Malaysia  labiosthetiquemy

www.nekderx.com.my